
Protokoll fört vid styrelsemöte med Jägareförbundet Bollnäs Jaktvårdskrets

2014-11-12 vid Studiefrämjandet Bollnäs.

Närvarande: Berit Bodin, Åke Andersson, Erik Olnils, Lars Åsberg, Hans Hägglund.

§ 1 Ordföranden Berit Bodin öppnade mötet.

§ 2 Sekreterare för mötet Erik Olnils samt justerare Lars Åsberg.

§ 3 Dagordning för mötet godkändes

§ 4 Föregående mötesprotokoll godkändes.

§ 5 Rapporter:a) ekonomi bank 6310:- kassa 1888:-

b) Hemsidan: Lars Åsberg presenterade den nya hemsidan visuelt,

Bra arbete av Lars ett stort tack.

c) Bilmetrokväll: Berit Bodin rapporterade från kvällen på Bilmetro, många besökare som

prövade skyttsimulatorn som C G Smålänning stod för, kretsen representerades av

Lars Norberg och Erik Olnils. Tack till Rolf Larsson för den rökta älgkorven.

§ 6 Utvärdering älgförvaltning: Bilaga.

§ 7 Rävspillning: Från Bollnäs har det lämnats 28 st prov, inventeringen klar.

§ 8 Predatortävling: Planeras till nästa jaktsäsong 2015, regler beslutas senare.

§9 Övriga frågor: Julia Hansers och valberedningen kallas till nästa möte.

§ 10 Nästa möte enligt tidigare beslut torsdagen den 4 dec. 2014.

§ 11 Mötet avslutades av ordföranden.

Sekreterare Justeras:

Erik Olnils

Ordf. Berit Bodin

Lars Åsberg


